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VERSLAG 

 

Betreft   : KNVI Strategiesessie  

Datum   : Donderdag 09 maart 2022  

Tijd   : 19.30 uur start   

Plaats   : NH Hotel, Utrecht 

 

Aanwezig  : Paul Baak, Claudia Beemster, Thomas Bouman, Wouter Bronsgeest, Tom Dalderup, 

    Rian van Heur en Sandra de Waart  

Afwezig  : Eric Kokke 

 

1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda 

Wouter opent de vergadering.  

Eric is helaas ziek en niet aanwezig. 

 

Het vooroverleg met Anton Opperman over Leadership in Smart Humanity is goed verlopen. Take 

Aways zijn: 

• We gaan Smart Humanity verder ‘laden’ 

• Toewerken naar een masterclass voor nieuwe (en huidige) leden rondom het thema 

Smart Humanity 

• Eerst binnen de muren van de KNVI, daarna wellicht uit te breiden naar buiten, i.s.m. een 

kennisinstelling. 

• Je krijgt er ook PE- punten voor. 

• Werken met ESG (Environmental, Social, Government) 

• Claudia en Anton werken het verder uit – en bereiden ook een aanvraag voor t.b.v. 

subsidie, wellicht St. Competence, wellicht GO Fonds. 

 

a) Verslag vorige vergadering. 

• Verslag is akkoord. 

• Actiepunten lijst wordt bijgewerkt (zie bijlage bij dit verslag) 

 

22/29 Verslag van de bijeenkomst met de IG's en regio's. Uitwerken van de themasessie. 

Is gedaan door Rian en staat op de interne omgeving. Er is een gericht uitgegaan naar 

de aanwezigen. 

23/09 Focus voor 2023 toesturen aan Wouter inzak het jaarplan. 

  Gedaan, en vandaag ronden we dat af. 

23/06 Plan gereed hebben voor de forumfunctie van de site: 

  Opgepakt door Jitze 

23/02 Uitzoeken welke verantwoording afgelegd moet worden voor de subsidie van de  

PE-punten. Uitgevoerd. Geen aanvullende eisen. 

23/01 Contact zoeken met Norea, Isaca, Vri en Icsquare m.b.t. PE-punten. 

  Door Wouter gedaan, nu lopen de vervolggesprekken 

 

Andere acties verschuiven naar 13-04-2023. 

 

b) Mededelingen 

 

Zie ‘draadje’ met aanvullende bijzonderheden. 

 



 

Verslag Bestuursvergadering 09 maart 2023  2/6 

 

2. Bestuurlijke zaken 

 

(a) Ledenaantallen: 

Nieuwe leden vanaf 16 februari t/m 8 maart 2023: 14 

Nieuwe leden vanaf 1 januari t/m 8 maart 2023: 42 

 

Opzeggingen leden vanaf 16 februari t/m 8 maart 2023: 10 

Opzeggingen leden vanaf 1 januari t/m 8 maart 2023: 31 

 

(b) Overige bestuurlijke zaken: 

• Het vooroverleg liep goed. We kunnen de volgende keer de IG BMI uitnodigen. Die hebben 

binnenkort weer hun ‘ALV’.  Er is een nieuw bestuur, actieve leden, en tevens moeten zij op 

zoek naar een herstart van de IG, mede omdat het maken van opleidingen niet meer 

onderdeel is van de lopende activiteiten. 

• Er staat nog een bestuursvergadering op 18 mei gereserveerd. Die gaat er uit 

(Hemelvaartsdag).  

• Op 11 mei is einde middag / begin avond een bijeenkomst met de Raad van Advies en met 

enkele fellows en het bestuur. Daarna gaat het bestuur nog kort in overleg voor een aantal 

lopende zaken, met name de voorbereiding op de ALV. 

• ALV: Claudia wordt dan benoemd als bestuurslid. Nota Bene: Claudia is er niet bij – zij maakt 

een filmpje ter intro van zichzelf. 

• Voorstel van de voorzitters: Diana van der Stelt wordt als Fellow voorgedragen. Er zijn drie 

enkele bestuursleden die dat ondersteunen. Diana zal door Wouter worden benaderd. Ze 

wordt toegevoegd aan de fellows. 

• In de laatste week van maart is de KNVI op een stand aanwezig bij een van de bedrijven uit 

de Collectieve Regeling. Daarmee hopen we extra aandacht te geven op de KNVI en leden te 

werven. Tevens combineren we dit met inschrijvingen voor srvision. 

• Aanmeldingen voor srvision blijven achter op de planning. Het team werkt heel hard, en ook 

online@knvi.nl heeft heel veel PR gemaakt en de socials ingezet. Sandra en Wouter 

ondersteunen het team van de organisatie. 

• In april gaan Sandra en Wouter in gesprek met de RDDI. 

• Het contract met KBenP inzake de IP is getekend. Daarmee hebben we voor alle bladen (AG 

Connect, IP en OD) weer een actueel drie-jarig contract.  

• Sandra en Paul staan samen op het event van de VOGIN in de OBA. 

• Wouter is in gesprek geweest met een delegatie van het bestuur van de St. Competence, 

samen met een delegatie van de IG International Liaisons. N.a.v. dat gesprek volgt een 

voorstel voor internationale samenwerking én het benaderen van regio’s waarin met name 

het MKB samenwerkt. KNVI kan daarin nog veel organiseren, er zit potentie voor nieuwe 

leden en (inhoudelijke) samenwerking. 

 

3. Strategiesessie 

a) Jaarplan 2023  

We kijken terug en vooruit.  

Aanvullingen worden verwerkt in de ppt. 

Alleen het plan voor 2023 wordt aangevuld en weer gedeeld met de leden. 

 

b) Kernwaarden KNVI  

Rian maakt een korte enquête om te komen tot een top 5 van kernwaarden. Eerst gaat die naar 

het bestuur, en daarna kunnen we ook leden betrekken. 

 

mailto:online@knvi.nl
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Aandachtspunt: Het gaat om de kernwaarden van de vereniging / beroepsorganisatie, en dus niet 

over het ‘vak’ van de informatieprofessional. 

 

c) Wie is de KNVI  

 

We praten verder over de ppt van Rian. Het betreft een consolidatie van de kern van de KNVI-

stukken. Focus is vooral: Wat is de boodschap voor communicatie en PR van de KNVI. Dit 

ondersteunt ook online@knvi.nl om keuzes te maken in de communicatie over de KNVI. 

Rian vult de ppt aan met enkele punten uit het gesprek. 

 

 

4. Evaluatie vergadering 

 

Wat ging goed wat kan beter 

Goed overleg – veel uitgewisseld in goede sfeer, in goed gesprek en mooie doorkijk naar 2023.   

 

  

mailto:online@knvi.nl
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Hoi allemaal, 

Weer wat nieuws voor het Draadje.... 

1. 

We hebben van het GO-fonds en van de KIA een bedrag ontvangen voor de 
volgende ronde van het traject 'Archief in het Licht' en de innovatie in het vakgebied. 
We gaan in de loop van de lente met Publiek Denken (uitgever van de OD) en met 
de IP aan de slag om te kijken hoe we de doelstellingen in het projectplan kunnen 
realiseren. Zo zetten we het project professioneel neer en creëren we veel content 
over het onderwerp. Wordt vervolgd. 

2. 

Martijn Aslander heeft op 1 maart jl. de start gegeven voor de Maand van de 
Digitale Fitheid. KNVI is mede sponsor (samen mer 300 andere betrokken 
stakeholders). Op 7 maart is onze Super Tuesday over Digitale Fitheid. Tijdens het 
event is er een gesprek geweest met St. Competence: Zij hebben oren naar een 
mogelijke sponsoring van de 4e docu van Aslander/KNVI/St. Competence samen 
met docu-maakster Barbara. Wij kunnen kijken of we via onze contacten 
aanvullende sponsoring kunnen organiseren. Het benodigde budget is 80.000 euro. 
De premiere is gepland op 1 maart 2024. Wellicht mee te nemen in de geprekken 
met het GO-fonds en St. Beeld & Geluid. 

3. 

Iedere 3e maandag van de maand komt de Interesse Groep rondom Digitale Fitheid 
bijeen. Daar gaat men ook de opnames maken voor deze 4e docu. 

4. 

Er is een uitvraag gedaan vanuit de BD richting enkele beroepsorganisaties om een 
stand te bemensen in de Liefde voor je VAK week eind maart. We kijken met het 
bureau of we daar invulling aan kunnen geven (co-productie KNVI, PvIB, IIBA en 
IPMA). 

 

Beemster, C. (Claudia)7 maart, 13:47  

Vervolgafspraak gehad 7/3 met Harriet Leget (kennisnet) en Jaap van Gils (mbo 
raad digitaal burgerschap) om door te denken over samenwerking in het algemeen 
en week van digitale veiligheid in het bijzonder. 
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Uitkomsten: 

1. In de week van de digitale veiligheid iets doen als ‘handjes in de klas en de 
bibliotheek vanuit de KNVI’? (vanuit invulling thema 4: maatschappelijke bijdrage) 

toelichting: Digitale vaardigheid is nu een basisvaardigheid naast lezen en schrijven, 
maar die is nog onvoldoende ontwikkeld bij docenten. Eerste vraag voor scholen is 
al een  visie op digitale vaardigheid te ontwikkelen. Daar is vraag naar expertise 
naast praktische kennis 

Verder zagen we mogelijkheden voor: 

1.  
1. Samen met Competens iets doen op het gebied van professionaliseren 

digitale vaardigheid voor bibliothecarissen? 
(Bibliotheken zijn steeds meer een centrale plaats om burgers verder te 
helpen) 

2. Harriet en/of Jaap als master of als deelnemer in de masterclass Smart 
Humanity 

 

========================================================== 

 

• Ik pak m weer over.... 

5. 

Vrijdag 3-3-2023 gesproken met Klaas Brongers, Frits Bussemaker, 
Petra  Hendriksen en Diana van der Stelt. ST. Competens 
(https://competens.nl/#wiewijzijn) meets KNVI. Onderwerpen van gesprek 
waren: 

- Kunnen we voor de KNVI-leden de digitale (internationale) leeromgevig ook 
ontsluiten die we (in kader van SDG's) ook in andere landen aanbieden? 

- Dit is wellicht een mooie taak voor een 'netwerk' (IG) van digitale 
bibliothecarissen. 

- Kunnen we de KNVI-leden laten meewerken aan een dergelijke oplossing 
én kunnen leden ook op maatschappelijke stage? --> co-creatie community 
en kennis delen. 

- En... is dit een aanvulling op de propositie van de KVI - met name voor 
MKB? 

https://competens.nl/#wiewijzijn
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- Afspraak: We gaan een aantal MKB 'communities' actief benaderen voor 
lidmaatschappen. Voorgaande ideeën slaan daar zeer aan. 

- Met St. Competens kunnen we verkennen of we (a) een traject kunnenlopen 
rondom IHH (project Guido Ongena), en (b) het boek van Kees Verhoeven 
kunnen gebruiken voor vervolgstappen met maatschappelijke impact (zie met 
name laatste 2 hoofdstukken die we kunnen verdiepen, met de RvA en 
fellows. 

6. 

Op 07-03 Ken van Ierlant gesproken. Die werkt aan het opzetten van een 
community rondom het thema datacentralisatie --> het IDC (Institute for Data 
Centricty). Hij werk samen met o.a. prof. dr. Jaap Uilenbroek. Idee is om het 
cocept van clearinghouses te verdiepen, en zorgen dat organisaties geholpen 
worden in hun Digitale Transformaties (meer productiviteit, en met minder 
capaciteit/mensen). KNVI kan een kennispartner worden, en we kunnen er 
een netwerk / community omheen zetten.   

Prachtige nieuwe ontwikkeling en verdieping op Smart Humanity. 

7. 

Tot slot: IT politicus van 2022. We hebben twee namen aangeleverd:  

Roelien Kamminga - al vele jaren voorzitter van de vaste kamercommissie en 
een actieve inbreng in het agenderen van ICT in de kamer. 

Bart Groothuis, lid Europees Parlement en actief op gebied van cyber. 

o  
o  

 


